
Protokół z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych 

Rady Gminy Suchy Las 

z dnia 21.06.2023 roku. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Powitanie przybyłych na posiedzenie Komisji.  

3. Stwierdzenie ważności posiedzenia Komisji. 

4. Zatwierdzenie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z 23.05.2023 roku.  

6. Opiniowanie uchwał. 

7. Sprawozdanie z wykonania Programu Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi. 

8. Sprawy bieżące. 

9. Wolne głosy i wnioski. 

10. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad. 1 – 4. 

Przewodnicząca J. Radzięda otworzyła posiedzenie Komisji, powitała członków Komisji, gości oraz 

stwierdziła prawomocność posiedzenia na podstawie listy obecności. Porządek posiedzenia został 

zatwierdzony jednomyślnie.  

 

Ad. 5.  

Protokół z dnia 23.05.2023 roku został przyjęty jednomyślnie. 

Ad. 6. 

• Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Programu „Karta dużej rodziny”. 

OG K. Jankowiak omówiła projekt uchwały. 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednomyślnie.  

• Projekt uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników. 

Przewodnicząca J. Radzięda omówiła projekt uchwały.  

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednomyślnie.  

• Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie określenia wysokości opłat za niektóre 

świadczenia przedszkoli publicznych prowadzonych przez Gminę Suchy Las. 

OŚ J. Urbaniak omówiła projekt uchwały. 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednomyślnie.  

Ad. 7.  

OŚ J. Urbaniak omówiła sprawozdanie z wykonania Programu Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi. 

Przewodnicząca J. Radzięda zapytała, czy na podstawie sprawozdania pojawiają się jakieś bieżące 

problemy, które dotyczą nie koniecznie jednego stowarzyszenia, a są uniwersalne dla wszystkich 

stowarzyszeń i czy ruszyły już prace nad Programem na rok kolejny? OŚ J. Urbaniak odpowiedziała, że 



odkąd objęła obecnie pełnioną funkcję, nie miała problemów ze stowarzyszeniami. Co do Programu na 

rok kolejny, prace i konsultacje ruszą już w czasie wakacji. Pani Urbaniak poinformowała członków 

komisji, że regularnie prowadzone są szkolenia dla stowarzyszeń Witkac.pl. Jest to system obsługujący 

procedury konkursowe m.in ogłaszanie naborów, nabór wniosków, ocenę i sprawozdania. 

Radny M. Jankowiak poinformował, że półkolonie cieszą się potężnym zainteresowaniem i zapytał co 

zrobić, aby miejsc dla dzieci na półkoloniach było więcej i dobrze byłoby, gdyby istniała możliwość 

rezerwacji półkolonii w określonym czasie ze względu na dostępność opiekunów/trenerów? Radny 

zaapelował do przewodniczącej komisji słowami: „myślmy o tym intensywnie, abyśmy na przyszły rok 

to zaplanowali i żeby wyglądało to fajnie”. OŚ J. Urbaniak odpowiedziała, że właśnie po to konsultacje 

zostaną przeprowadzone wcześniej, żeby było można oprzeć się na prowizorium budżetu. 

Przewodnicząca J. Radzięda dodała, że komisja powinna złożyć wniosek do wójta o zwiększenie puli 

środków na półkolonie. OŚ J. Urbaniak zaproponowała organizację półkolonii trybem konkursowym. 

Przewodnicząca J. Radzięda zasugerowała, aby w tej sprawie na komisję oświaty zaproszony został pan 

wójt.   

Radny J. Dudkiewicz zaznaczył, że mieszkańcy coraz częściej pytają o półkolonie.  

OŚ J Urbaniak poinformowała członków komisji, że miała wiele sygnałów od stowarzyszeń spoza terenu 

gminy z ofertą zorganizowania półkolonii na terenie gminy Suchy Las. Przewodnicząca J. Radzięda 

oznajmiła, że jeśli pojawi się stowarzyszenie z ofertą, której nie mają sucholeskie stowarzyszenia, to 

warto je „wpuścić”.  

Radny J. Dudkiewicz zapytał, czy istnieje system badania efektywności i skuteczności działań 

stowarzyszeń? OŚ J. Urbaniak odpowiedziała, że wszystkie mierniki, wskaźniki i rezultaty widoczne są 

w sprawozdaniach.  

Przewodnicząca J. Radzięda zapytała, czy urząd przystępuje do prac nad Programem wieloletnim? OŚ 

J. Urbaniak odpowiedziała, że na tę chwilę urząd nie przystępuje do takich prac.  

Ad. 8. 

Przewodnicząca J. Radzięda poinformowała członków komisji o wyniku otwarcia ofert przetargu na 

windę w szkole w Chludowie. Wpłynęła jedna oferta na 1 110 tys. zł. Przetarg zostanie rozstrzygnięty i 

ani urząd, ani spółka nie będą powtarzać przetargu i poszukiwać nowego wykonawcy. Termin 

wykonania robót budowlanych związanych z windą przesunie się na koniec 2023 roku lub początek 

roku 2024.  

Członkowie komisji ustalili termin kolejnego posiedzenia na 12.07.2023 roku, godzina 17.00. 

Ad. 9 - 10. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

Protokółowała:         Przewodnicząca: 

Justyna Krawczyk        Joanna Radzięda 


